
      

      

 

Svenljunga kommun. 512 80 Svenljunga 

0325-180 00 . kansliet@svenljunga.se 1 (3) 

Protokoll Kommunala 
Funktionshinderrådet 

Torsdag 6 februari 2020, klockan 10.00 – 12.00 

Svenljungasalen Norr, Kommunhuset 

Närvarande 

För Svenljunga kommun:  

Birgitta Boo, ordförande,  
Liselott Johansson, sekreterare 

Fredrik Skoog, enhetschef  

Sebastian Nydén, socialchef 
Erika Till, Folkhälsostrateg 

Emma Vånder, aktivitetssamordnare 
För Verksamhetslokaler: Jan Berntsson 

 

För intresseorganisationerna:  
Sonja Fransson, RBU – riksförbundet för rörelsehindrade barn och ungdom,  

Martin Lindbäck, SRF,  
Ivo Poletar, Personskadeförbundet-RTP 

 
För nämnderna: 

Margareta Bjälkemo, Samhällsbyggnadsnämnden 

Patrik Thorén, Barn- och utbildningsnämnden 
Johan Björkman, kommunstyrelsen 

 
 

§ 1 Närvarande samt val av justerare och tid för justering 

Sonja Fransson utses att justera dagens protokoll 2020-02-06 kl.12.00 

§ 2 Godkännande av dagordning samt tillägg av övriga frågor 

Dagordningen godkänns med tillägg av följande: 

 Tillgänglighet på gång- och cykelväg 

§ 3 Genomgång av tidigare mötesprotokoll 

Läggs till handlingarna. 

§ 4 Rapport kring pågående projekt och tillgänglighetsanpassning. 
Tillgänglighetsdatabasen TD 

Jan Berndtsson bedömer att tillgängligheten är god överlag i kommunens 
verksamhetslokaler. Krav ställs från kommun och andra instanser vilket gör att lokaler ses 

över löpande. 

Fråga ställs om tillgängligheten på Ängen Klockaregården. Jan är inte insatt i om det 
finns tillgänglighetshinder och tar med sig frågan för att kontrollera hur det är och 

redovisar på nästa sammanträde. 
Sonja framför att rådet är mycket glada att det nu finns en representant från 
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verksamhetslokaler i rådet och vill gärna delges och ha en dialog om pågående och 
framtida projekt. 

Patrik framför en observation om en hiss som oftast är avstängd på Mogaskolan. Frågan 

hänvisas till verksamheten/ansvarig tjänsteman att undersöka varför och vid behov skicka 
felanmälan till verksamhetslokaler. 

Sebastian informerar att samarbetet med Verksamhetslokaler nu är mycket bra och 

arbetet med det eftersatta underhållet pågår för fullt. Regelbundna möten hålls där 
dialog förs om behov och prioriteringar. 

Tillgänglighetsdatabasen: Rådet föreslår att kommunen ansluter sig till 

tillgänglighetsdatabasen som drivs av Västra Götaland där 42 av 49 kommuner i Västra 
Götaland redan är anslutna. Frågan var uppe föregående sammanträde men ingen 

återkoppling har skett till rådet från Kommunstyrelsen. 

Rådet ger uppdrag till Patrik Torén att lägga ett initiativärende i Kommunstyrelsen för att 
det där ska komma upp som en punkt för beslut. 

§ 5 Aktiviteter på äldreboende och aktivitetscenter för äldre 

Erika Till, Folkhälsostrateg och Emma Vånder, aktivitetssamordnare informerar. 

En omvärdsbevakning pågår för att inhämta idéer och inspiration till hur ett aktivitetshus 
kan se ut. Ingen tidsplan är satt ännu men ombyggnation ska ske och 

verksamhetslokaler ska göra ombyggnaden efter uppdrag från förvaltningen. Emma och 
Erika tar gärna emot synpunkter från rådet. När planeringen kommit längre kommer en 

återkoppling och presentation ske till rådet. 

Organisationen av aktiviteterna på vård och omsorgsboende samt LSS boende pågår och 

tanke finns att utbudet av aktiviteter ska utvecklas och göras tillgängligt. Tanke finns att 
inrätta aktivitetsombud på enheterna. Möjligheten att mer använda it-teknik finns också 

med i planeringen. 

En inventering pågår också av vilka aktiviteter som finns i kommunen som inte drivs 
kommunalt. 

§ 6 Sammanträdestider för 2020 

Beslut har fattats sedan tidigare om följande mötesdatum: 
6 februari kl. 10-12 

6 maj kl. 10-12 (Flyttat från 7 maj) 

10 september kl. 10-12 
3 december kl. 10-12 

§ 7 Övrig fråga: Framkomligheten på gång och cykelvägar 

Margareta Bjälkemo lyfter följande: Mellan Strömsfors och i Svenljunga mot Axelfors 
noteras att man inte kommer förbi med permobil i grindarna på gång och cykelvägen. 

Detta förmedlas till Fredrik Skoog för kontroll. 

§ 8 Övrig fråga: Kommande tillgänglighetsdag 

Sonja Fransson ställer frågan om det ska planeras in tillgänglighetsdag framöver på en 

chefsdag. Sebastian svarar att det inte kommer att vara möjligt att planera in detta under 

2020. 
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§ 9 Nästa sammanträde 

Mötet flyttas från 7 maj 2020 till 6 maj 2020 samma tid. 

 

 

Liselott Johansson 

Sekreterare 

 

Justeras: 
 

 

Birgitta Boo  Sonja Fransson 
Ordförande   RBU 


